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امروز در ورزش

 رقابت های اسکی آلپاین آسیا به میزبانی پیست 
دربندسر امروز با برگزاری مراسم اختتامیه به پایان 

رسید.
 چهارمین دوره اردوی تدارکاتی تیم ملی اسلالوم 
آب های خروشان بانوان از امروز در دریاچه آزادی 

و رودخانه کرج برگزار می شود.
 مرحله پایانی رقابت های نجات غریق امروز در 

مجموعه شیرودی برگزار خواهد شد.

تیتربازی

ذره بین

  مالک باشــگاه نفت تهران با حضــور در محل 
تمرین این تیم به شاگردان افضلی پاداش داد.

  بابک طالبی به عنوان نایب رئیس اول فدراسیون 
والیبال معرفی و محمود افشاردوست دبیرکل باقی 

ماند. 
  در روز دوم رقابت های اسکی آلپاین آسیا، محمد 
کیادربندسری و صدف ساوه شمشکی به مدال نقره 

مارپیچ بزرگ دست یافتند.
  ثبت نام از کاندیداهای فدراســیون تیروکمان 
پــس از 10 روز کاری با ثبت نام 13 کاندیدا به پایان 

رسید.
  تیم ملی فوتســال زنان ایــران در رقابت های 
آسیایی با تیم های ازبکستان و ترکمنستان در یک 

گروه قرار گرفت.

 آمادگی باشگاه پیام
برای میزبانی های بین المللی

حمید عباســی، مدیرعامل باشگاه پیام درنشست 
مطبوعاتی روز دوشنبه با خبرنگاران با ارایه گزارشی 
از عملکرد  سال جاری این باشگاه گفت: »باشگاه پیام 
با بیش از 50 ســال ســابقه فعالیت دارای 130 هزار 
عضو رسمی و غیررسمی است که از خدمات آن بهره 
می برند. این باشگاه به درآمد فکر نمی کند و به دنبال 
توسعه و گسترش ورزش همگانی در بین شهروندان 
است. باشــگاه پیام درآمدهای خود را صرف توسعه 
می کند و با کمترین هزینــه به علاقه مندان خدمات 
ارایه می کند.« وی با اشاره به این که یکی از اهداف این 
باشگاه گسترش ورزش همگانی است، یادآور شد که 
باشگاه پیام  سال 97 نیز همانند  سال 96 برنامه های 
ویژه ای را برای اوقات فراغت نوجوانان و دانش آموزان 
پیش بینی کرده اســت. او در ادامه می افزاید: »سال 
گذشته در المپیاد ورزشی شرکت مخابرات و ارتباطات 
450نفر حضور داشتند که 200نفر آنان را زنان تشکیل 
می دادند. ضمن این که این باشگاه همچنین میزبان 
مسابقات ادارات و نهادهای مختلف دیگر و فدراسیون ها 
و هیات ها هم بوده اســت.« مدیرعامل باشــگاه پیام 
همچنین به اقدامات خیریه این باشــگاه اشاره کرد: 
»ما همچنین میزبان مسابقات ویژه موسسات خیریه 
بوده ایم و امســال در رشته های فوتبال و تنیس برای 
کمک به زلزله زدگان رقابت هایــی را برگزار کردیم .با 
دستور وزیر چاپ و انتشار اقلام تبلیغاتی به مناسبت 
نوروز ســال 1397 ممنوع شده و باشگاه هزینه آنها را 
به زلزله زدگان اختصاص می دهد.« عباســی در ادامه 
به آمادگی این باشــگاه برای ارایه خدمات به نهادها و 
فدراسیون های ورزشی اشــاره کرد و گفت: »ما آماده 
هستیم تا در صورت درخواست فدراسیون ها میزبان 
مسابقات مهم آسیایی و جهانی باشیم.  سال گذشته 
نیز میزبان مسابقات قهرمانی صخره نوردی آسیا، کیک 

بوکسینگ جهانی و کاراته شیتوریو جهانی بودیم.«

پارالمپیکی ها راحت گوشی سامسونگ 
گرفتند| در مراسمی که روز گذشته )دوشنبه( 
از طرف کمیته برگزاری مســابقات پارالمپیک 
زمستانی 2018 در محل نمایشگاه سامسونگ 
برگزار شد، ملی پوشان کشورمان هدایای خود را 
که شامل گوشی تلفن همراه بود، از طرف نماینده 
کمیته بین المللی پارالمپیک و مسئولان شرکت 
سامسونگ دریافت کردند. الهه قلی فلاح )نابینای 
مطلق( و ابوالفضل خطیبی در رشته صحرانوردی، 
صدیقه روزبه، حسین سولقانی و پوریا خلیل تاش 
در رشــته اســنوبورد، 5ملی پوش ایرانی در این 
بازی ها بودند. اهدای ایــن هدایا درحالی صورت 
گرفت که چند هفته قبل جنجال زیادی در عدم 
اهدای این گوشــی ها به اعضای کاروان ایران در 

المپیک زمستانی شکل گرفت.
جلسه رئیس ســازمان لیگ با دبیرکل 
فدراسیون ایتالیا| حیدر بهاروند رئیس سازمان 
لیگ فوتبال ایران و نایب رئیس فدراسیون، کاظم 
طالقانی رئیس هیأت فوتبال استان خوزستان، 
غلامرضا بهــروان رئیس هیأت فوتبال اســتان 
مازندران، حبیب الله شیرازی رئیس هیأت فوتبال 
استان تهران، حجت اله بهمنی مدیر روابط عمومی 
سازمان لیگ، سهیل مهدی مدیر فنی و توسعه، 
فریبرز محمودزاده رئیس نقل و انتقالات سازمان 
لیگ، مهدی کرامتی مســئول فناوری سازمان 
لیگ به همراه شــماری از مدیران باشــگاه های 
فوتبال ایران روز گذشته نشست های تخصصی 
را در فدراســیون فوتبال ایتالیا برگزار کردند. در 
این نشست ها دبیرکل فدراسیون فوتبال ایتالیا 
که یکی از مدیران اتحادیه فوتبال اروپا است، به 
همراه مدیر فنی و توسعه فوتبال ایتالیا، مدیر نقل و 
انتقالات فدراسیون فوتبال این کشور، مدیر روابط 
بین الملل فدراسیون فوتبال ایتالیا حضور داشتند.

مشکلات ادامه دار در پیست های اسکی| 
بــارش کم برف و گرم شــدن زودهنــگام هوا و 
خشکسالی، سبب شد تا پیست های اسکی مهم 
استان البرز در زمســتان امسال کارشان را دیرتر 
از ســال های قبل آغاز کنند و اکنون نیز برخی 
مسابقات در این پیســت ها لغو شده است. مدیر 
پیست بین المللی دیزین در این خصوص گفت: 
»امسال شاهد کاهش نزولات جوی به ویژه برف 
بوده ایم و این تفکر که بارش برف زیاد بود را باید 
کنار بگذاریم و بر این اساس نیازمند ساماندهی 
در پیســت های اسکی هستیم. اســتفاده از این 
دستگاه های برف ساز در تمام دنیا انجام می شود، 
دستگاه های برف ساز برای شــارژ و بهتر کردن 
شرایط پیست استفاده می شوند و کمک می کنند 
که وضع بهتری برای اسکی در کشور ایجاد شود.«

خارج از گود  

سرمربی  شفر،  وینفرد 
استقلال: صحبت از تمدید 
قراردادم به صورت خودکار 
با استقلال درست نیست/

تیمی جدید نسبت به فصل 
قبل هستیم و برای برد به العین 

آمدیم/موفقیت استقلال به خاطر کار و روحیه تیمی 
و تمرین ســخت و حرفه ای و با تمرکز است/برای 
بازی با العین نگران نیستیم زیرا تیم خوب و آماده ای 
داریــم/ دربی ایران با حضور 90 هــزار نفر، دیداری 

بزرگ و دشوار است

رئیس  ضیایــی،  احمد 
والیبال:  فدراســیون 
هرکس با رویه فدراسیون 
همراه نیست، برود/آیین نامه 
بازنگری  لیــگ  ســازمان 

می شــود/زحمت اصلی برای 
کسب افتخارات برگردن هیأت ها است/برای لیگ 
برتــر در فصل های آتی از مرحله ثبت نــام تا پایان 
رقابت ها سیســتم نظام مندی را طراحی خواهیم 
کرد/با کســی که از قانون حمایت نکند مماشات 
نمی کنیم/ با شرایط موجود امکان حضور آبرومندانه 

بانوان در سالن های والیبال مهیا نیست

ســلطانی فر،  مسعود 
وزیــر ورزش و جوانان: 
پخــش  حــق  مســأله 
فوتبــال بایــد زودتر حل 
از  شــود/400 میلیارد 

و  ورزش  وزارت  بدهی هــای 
براساس جوانــان پرداخت شــد/تعاملات ورزش 

منطق اســت/ نابســامانی، گرفتاری، بدهکاری و 
بی برنامگی از معایب مدیریت سرپرســتی است/

پرونده هایی علیه وزارت ورزش و جوانان تشــکیل 
شــده بود که هر روز ما را با تهدیــد جدی مواجه 
می کرد اما با ظرفیت هایی که داشتیم مشکلات را 

حل کردیم

سرمربی  جلالی،  مجید 
کلنگی  پیکان  در  پیکان: 
زدیم که دوست ندارم روبان 
آن را دیگران قیچی کنند/

فشار ذهنی باعث شد مدتی 
نتیجه نگیریم/وقتی بازیکنان 

نس از بدشانسی حرف می زدند گفتم هویت  شا
را تعریف کنند/با توجه به اقداماتی که در تیم پیکان 

انجام داده ام، اولویتم برای فصل آینده این تیم است

تریبون

شهروند| همزمان با برگزاری دربی 86 و حضور رئیس فدراسیون 
جهانی فوتبال در تهران، برخی بانوان علاقه مند به فوتبال مقابل در 
ورزشگاه آزادی حاضر شــدند تا بلکه به واسطه حضور اینفانتینو در 
استادیوم، آنها هم بتوانند برای تماشــای دربی وارد ورزشگاه شوند. 
البته این رؤیا هم مثل دفعه های پیش به واقعیت تبدیل نشــد اما به 
نظر می رسد با توجه به حساسیت فیفا روی این که بانوان هم باید اجازه 
حضور در ورزشگاه را داشته باشند، ممکن است تصمیمات جدیدی 
دراین باره گرفته شود. طی یکی دو روز اخیر شایعاتی مطرح شد که 
قرار اســت وزارت ورزش و جوانان به بانوان خبرنگار مجوز حضور در 
ورزشگاه آزادی به ویژه در رقابت های لیگ قهرمانان را صادر کند. حتی 

این شایعه به اندازه ای قوت گرفت که خبرنگاران خانم لیستی از اسامی 
بانوانی که تمایــل به حضور در ورزشــگاه آزادی دارند را جمع آوری 
کردند. این حرف و حدیث ها امیدواری زیادی بین بانوان برای حضور 

در ورزشگاه ایجاد کرد اما درنهایت باز هم اتفاقی رخ نداد.
تجهیز جایگاه خبرنگاران آزادی

دیروز قبل از برگزاری دیدار پرسپولیس و الوصل عکسی از جایگاه 
خبرنگاران ورزشگاه آزادی منتشر شد که خیلی امیدوار کننده بود. 
طبق آنچه در این عکس مشاهده شد، در جایگاه خبرنگاران ورزشگاه 
آزادی دیواری نصب شــده که صندلی خبرنگاران زن و مرد را از هم 
جدا می کند. با توجه به این اتفاق و شایعه اجازه ورود بانوان خبرنگار 
به آزادی، به نظر می رســید که دیروز برخی از آنها بتوانند تماشاگر 
بازی پرســپولیس و الوصل باشــند اما درنهایت این اتفاق رخ نداد 
و ظاهراً در آخرین لحظات با این امر موافقت نشد. البته تنها اقدامی 
که در ورزشگاه آزادی برای حضور بانوان انجام شد کشیدن دیوار بین 
صندلی های بانوان و آقایان بود و نه خبری از جدا شدن گیت ورودی 

شــد نه اختصاص دادن فضاهای منحصربه فرد بــرای بانوان مانند 
سرویس بهداشتی. با این وجود اگرچه درنهایت دیروز هیچ خبرنگار 
خانمی اجازه حضور به ورزشــگاه را پیدا نکرد امــا همین قدم اول و 
انتشار این خبر که جایگاه مخصوص برای بانوان در جایگاه خبرنگاران 
درنظر گرفته شده نشان می دهد که می توان در آینده به برداشتن این 

ممنوعیت ها امیدوار بود.

جایگاه زنانه!
 با وجود فراهم شدن شرایط برای ورود خبرنگاران 

زن به ورزشگاه آزادی، اما دیروز این اتفاق رخ نداد

رضا مرتضــی زاده، ســرمربی امیدهای پیکان 
و دســتیار مجید جلالی در تیم بزرگسالان این 
باشــگاه است که برای سومین ســال متوالی این 
باشــگاه را به عنوان قهرمانی لیگ امیدها رسانده 
اســت. مرتضی زاده در گفت وگو کوتــاه خود با 
روزنامه شــهروند درباره مشکلاتی که در فوتبال 
پایــه ایران موجود اســت صحبت هــای جالبی 

مطرح کرد که در زیر می خوانید: 
 بزرگ ترین مشکل فعلی فوتبال پایه از 

نظر شما چیست؟
نخستین نکته این اســت که افراد مختلف که 
هیچ نظارت و ارزیابی روی کار آنها وجود ندارد با 
کمترین پول می توانند امتیاز یک تیم را در لیگ 
خریــداری کنند. اکثر آنها هم بــا نگاه اقتصادی 
و بــرای پــول درآوردن وارد کار می شــوند. اگر 
مسئولان سختگیری زیادی درباره همین اتفاق 
کنند و حداقل برای افرادی که می آیند تیم داری 
می کنند شرط و شروطی داشــته باشند و از آنها 
تضامین محکم بگیرند خود به خود بســیاری از 
مشــکلات حل می شــود اما خب این اتفاق رخ 

نمی دهد.
 از نظر امکانات و ســاختار هم با بحران 

مواجه هستیم؟
دقیقا. بیشــتر مســابقات در زمین هایی کاملا 
اســتاندارد مصنوعی برگزار می شود. ما همیشه 
متعجب هســتیم که هیأت فوتبال و فدراسیون 
چطــور کیفیت بســیاری از زمین هــا که حتی 
دوش و رختکن و سرویس بهداشتی مناسب هم 
ندارند برای برگزاری مسابقه تأیید می کنند. تازه 
این برای لیگ امیدهاســت و مشکلات رده های 
سنی پایین تر بدتر هم می شــود شما نگاه کنید 
سایر کشــورها همان امکاناتی را که به تیم های 
بزرگســال می دهند در اختیار فوتبــال پایه نیز 

می گذارند.
 مربیانی کــه در لیگ هــای پایه کار 

می کنند، چطور؟
ما وقتی با یک سیستم معیوب رو به رو هستیم 
به صورت خــودکار همه چیز خراب می شــود. 
شاید بیشــتر مربیان مدرک داشــته باشند اما 
دانش کافی را ندارند. دلیل هم مشــخص است. 
فدراسیون و هیأت فوتبال کلاس های مربیگری 
بی کیفیتی برگزار می کنند که فقط مســئولیت 
را از ســر خودشان باز کرده باشــند. شما یک بار 
بیایید ببینید وضع برگزاری این کلاس ها به چه 
شــکل اســت و آیا به دانش فنی مربیان چیزی 
اضافه می کند یــا خیر. خروجــی این کلاس ها 
می شود مربیانی که دانش ندارند و همین مسأله 
باعث می شود بازی های لیگ هم بی کیفیت باشد 

و بازیکنان هم آموزش نبیننــد. به این ترتیب ما 
در سیستم فوتبال کشــور با ضعف بازیکن سازی 
مواجــه می شــویم و می بینیم که دیگر ســتاره  
خیلی بزرگی مثل گذشــته از فوتبال پایه رشــد 

نمی کند.
 گفته می شــود در زمینه دوپینگ هم 

وضع فاجعه است.
متاســفانه باید این خبر تلخ را به شما بدهم و 
خواهــش می کنم که رســانه ها ایــن موضوع را 
پیگیری کنند. یک فصل از مســابقات برگزار شد 
و ما به عنوان قهرمانی رســیدیم. اما هیچ کدام از 
بازیکنان تیم من یعنی پیــکان حتی یک بار هم 
تست دوپینگ ندادند. مطمئن هستم برای بقیه 

تیم ها هم همین مسأله وجود داشته است.
 از چندماه دیگــر و تعطیلی مدارس باز 
هم مدارس فوتبال به شکلی جدی آغاز به 
کار خواهند کرد. نظری درباره این مدارس 

ندارید؟
همان مشــکل اولی که درباره افرادی که تیم 
خریــداری می کننــد، نتیجه اش این می شــود 
که آنها می آیند تیم اصلی خــود را با 15بازیکن 
می بندند و بقیه لیســت خود را با بازیکنان پولی 
پر می کنند و درآمد خوبی هم کســب می کنند. 
به همین ترتیب آنها فقط می خواهند تیم خود را 
حفظ کنند تا بتوانند به تجارت خود ادامه بدهند. 
با وجود آنهاســت که دلالان هم رشد می کنند و 
بسیاری از استعدادها چون پول ندارند پشت خط 
می مانند. توصیه من به خانواده ها این اســت که 
اگر واقعا اســتعداد فوتبالیست خوب شدن را در 
فرزندان خود می بینند برایشــان تلاش کنند که 
فوتبالیست شوند. هیچ وقت هیچ بازیکنی با پول 
بزرگ نمی شود. آنها ترجیحا سعی کنند فرزندان 
خود را به باشگاه های رســمی که در بخش پایه 
تیــم داری می کنند ببرند. اکثر مــدارس فوتبال 
فقط بــرای پول گرفتــن از خانواده ها تشــکیل 

می شود نه خدمت به فوتبال کشور.

محمد الله یاری با این که سایپا را نایب قهرمانی 
این فصل از مســابقات امیدهای کشور کرد،  در 
نظرســنجی ها به عنوان مربی برتر  سال انتخاب 
شــده اســت. درواقع رکورد 23 هفته متوالی 
نباختن او با ســایپا یکی از علت های اصلی این 
انتخاب بوده اســت. الله یاری هــم به عنوان یک 
مربی موفــق در فوتبال پایــه حرف های مهمی 
درباره مشکلات این حوزه دارد که با »شهروند« 

آنها را در میان گذاشته است.
 اگر بخواهید از مشــکلات فوتبال پایه 

صحبت  کنید از کجا شروع می کنید؟
زمین تمرین و زمین بازی استاندارد و طبیعی 
نداریــم. فوتبال پایه یعنی بــازی در زمین های 
مصنوعــی بی کیفیت و قرار هم نیســت فکری 
به حال این مسأله شــود. ما بازیکنان را تربیت 
می کنیم تا بزرگ شوند و در رده بزرگسالان راه 
پیدا کنند و موفق شــوند. جایی که مسابقات در 
زمین چمن طبیعی برگزار می شود. این شاید در 
ظاهر موضوعی ساده باشد اما یکی از بزرگترین 
مشکلات است که نشــان می دهد ما در فوتبال 
پایه هیچ امکاناتی نداریم. وقتی امکانات نیست 

موفقیت هم حاصل نمی شود.
 وضعیت قراردادهای مالی به چه شکل 

است؟
مثلا در همین باشــگاه ســایپا بازیکنان تیم 
نایب قهرمان لیگ شــاید در سال چیزی حدود 
7 تــا 8 میلیون تومان درآمد داشــته باشــند. 
درحالی که بازیکــن تیم بزرگســالان در لیگ 
برتر مثلا 800 میلیــون تومان دریافتی دارد. در 
کادرفنی هم شاید ما در طول ســال بین 25 تا 
30 میلیون تومان درآمد داشته باشیم. بسیاری 
از باشــگاه ها که اصلا پولی نمی دهند مثلا خود 
من هنوز دو سال از پول قرارداد خودم از باشگاه 
پرســپولیس را نتوانســته ام بگیرم. در رده های 
ســنی پایین تر هم مشــکلات مالی بدتر است. 
البته فوتبال پایه جولانگاه دلالان شــده است. 

برای فوتبالیست شدن باید دلال داشته باشید.
 چــه اتفاقی بایــد رخ دهــد که این 

معضلات به پایان برسد؟
دقیقا. تنهــا اتفاقی که می توانــد فوتبال پایه 
و اصلا این فوتبال را درســت کند این است که 
طبق گفته دکتر محمد دادکان یک بمب داخل 
این فوتبال بیندازند که همــه چیز را نابود کند. 
بعد مدیران فوتبالی و دلســوز و کارآمد بیایند 
از اول همه چیز را بســازند و بــرای فوتبال پایه 
و آموزش و ســرمایه گذاری در این بخش برنامه  
مهمی داشته باشند. به این ترتیب آینده فوتبال 
کشــور بیمه خواهد شد و بســیاری از فسادهاو 

مشکلات حل می شوند. متاسفم که باید بگویم 
فســاد در فوتبال ایران به ویــژه در فوتبال پایه 

اپیدمی شده است.
 ســایر کشــورهای آســیایی البته 
برنامه ریزی مفصلی برای موفقیت فوتبال 
خود با سرمایه گذاری در فوتبال پایه انجام 

می دهند.
درک شــرایط بد فوتبــال پایه ایــران اصلا 
کاری نــدارد. شــما ببینید همین کشــورهای 
قطر، امارات، کره،  ژاپن، عربســتان و ... چه کار 
دارنــد می کننــد. آن وقت می بینیــد که ما در 
ایران هیچ کاری نســبت به آنهــا نمی کنیم و از 
نظر برنامه ریزی ، اقتصادی و امکانات بیشــتر از 
50 سال از آنها عقب هســتیم. جالب اینجاست 
که شرایط به خوبی نشان می دهد که این وضع 
درست هم نخواهد شــد. در ایران حتی رسانه ها 
هم توجهــی به اتفاقــات فوتبال پایــه ندارند. 
فوتبال پایه در هر کشوری مهمترین نقش را در 

موفقیت ها دارد. به جز ایران البته!
 درباره مدارس فوتبــال چه صحبتی 
دارید. مدارســی که پولکی هســتند و 
درباره  تکان دهنــده ای  گزارش هــای 
رســوایی های اخلاقــی رایــج در آنها 

مدت هاست منتشر می شود!
اکثر این مدارس فوتبال به خانواده ها و فوتبال 
ایــران خیانت می  کننــد. من خــودم معتقدم 
خانواده ها گول تبلیغات این مــدارس که مثلا 
متعلق به فلان چهره فوتبالی مشــهور اســت 
نخورند. خروجی این مــدارس فوتبال در تمام 
این ســال ها چه بوده اســت؟ وقتی باشگاه های 
ما به صورت کامــلا حرفه ای اداره نمی شــوند 
و آکادمــی بــه معنــای واقعی حرفــه ای مثل 
باشــگاه های بزرگی چون آژاکس،  بارسلونا و ... 
ندارند،  آن وقت چــه انتظاری از مدارس فوتبال 
داریــد؟در همه جای دنیا باشــگاه ها در تمامی 

زمینه ها بازیکن را پرورش می دهند. 

 در گفت وگوی »شهروند« با سرمربیان تیم های قهرمان
و نایب قهرمان لیگ برتر امیدها مطرح شد: 

باورنکردنی های فوتبال پایه

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
  تو والورده بودی و من عنایتی! تو چمپیونز 
بودی و من ونگر! تو کلین شیت بودی و من 

رئال! تو دلار بودی و من ریال.
  تعداد عبدالله های تو ترکیب الوصل حتی 

از حسینی های لیگ خودمونم بیشتره.
  همونطور که علی فقط کریمی... محمد 
هم فقط صلاح! کریم هم فقط باقری نه بنزما!

  ونگر رو وقتی داشتن می ساختن مواد 
نگهدارنده شو زیاد زدن.

  همیشه برام ســوال بوده وقتی طرفدار 
دوتا تیم اروپایی هستید اگه با هم بازی کنند 
چیکار می کنید. هیچ وقتم جواب درست 

حسابی نگرفتم.
  سه تا از پایدار ترین رابطه های فوتبالی! 
آلگری + خدیرا! زیدان + بنزما! برانکو + ربیع 

خواه.
  امکان نداره بازی لیگ جزیره باشه و بابام 
نگه تماشگرارو ببین چقد نزدیک زمینن اگه 

ایران بود میپریدن وسط  زمین.
  محبوبیتی که رسول خادم این چند روزه 
توی مردم و پیشکســوتای کشتی کسب 
کرد خود ملکه انگلستان هم توی کشورش 

نداره.
     جهانبخش تو آلکمار بازی داره، عزت 
الهی تو امکار بازی داره، قدوس هم با کالمار 
بازی داشت، چیزی تو مایه های پورعرب و 

عرب نیا شده.
  عکس توییت: دنیا یه بلیت این جا به من 

بدهکاره.

مدیر مسئولسردبیرمعاون سر دبیردبیر سرویسصفحه  آرا

حمید بختیاری
شروع: 19:10
اتمام: 19:30

شهروند| دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا از امشب با برگزاری 2 دیدار آغاز می شود تا 
چهره 8 تیم برتر قاره سبز در یک هفته پیش رو مشخص 

شود.
خیال راحت لیورپول در آنفیلد

کمتر کســی تصور می کرد لیورپول در خانه پورتو در 
بازی رفت با 5گل به برتری برسد اما این اتفاق غیرقابل 
پیش بینی رخ داد تا یکی از سنگین ترین شکست های 
تاریخ این باشگاه پرتغالی ثبت شــود. شاگردان یورگن 
کلوپ درحالی امشــب از ســاعت 23:15 در آنفیلد از 
حریف پرتغالی خود میزبانی می کنند که فقط یک معجزه 
می تواند پورتــو را به عنوان تیم صعود کننــده در پایان 
بازی امشب معرفی کند. جبران 5 گل در خانه لیورپول 
کار تقریبا غیرممکن به نظر می رسد و باید دید درنهایت 
قرمزهای آنفیلد با چه نتیجه ای راهی مرحله یک چهارم 
نهایی خواهند بود. البته قطعا کلوپ ریسک نخواهد کرد 
و تیم اصلی اش را به میدان می فرستد تا مقابل دیدگان 

هواداران خودی جشن صعود باشکوهی برپا کنند. 
پاریسی ها در اندیشه بازگشت بزرگ

حالا دیگــر زین الدین زیــدان به عنــوان یک مربی 
متخصص لیگ قهرمانان اروپا در قاره ســبز شــناخته 

می شــود. او در 2 فصل اخیر توانســته 2 جام قهرمانی 
اروپا را به کلکســیون افتخارات رئال مادرید اضافه کند 
و در فصلی که شانسی برای قهرمانی در لالیگا ندارد، به 
دنبال هت تریک رویایی خواهد بود. رئال با حضور تمامی 
ستارگانش ازجمله کریستیانو رونالدو و گرت بیل که به 
روزهای خوب خود بازگشــته اند، امشب درحالی با تیم 
پرستاره فرانسه روبه رو می شود که در بازی رفت 3 بر یک 
برنده از زمین بیرون آمده است. البته تفاوت بازی امشب 
با مسابقه دور رفت، غیبت ســتاره برزیلی و گرانقیمت 
پای سن ژرمن است که به دلیل مصدومیت چند هفته ای 
دور از میادین خواهد بود. البته بازهم ستاره هایی چون 
کاوانی و امباپه در خط آتش پاریســی ها می توانند برای 
مدافعان مادریدی دردسرساز شوند. اونای امری و تیمش 
که فصل گذشته در چنین مرحله ای مقابل بارسلونا به 
شکل شگفت انگیزی حذف شدند، این بار امیدوار هستند 
در پاریس اتفاق متفاوتی را رقم بزنند و با جبران نتیجه 
دور رفت جزو 8 تیم برتــر اروپا قرار بگیرند. البته آنها به 
جز مصدومیت نیمار بدشانسی دیگری هم آوردند؛ این که 
رئال بعد از افت محسوســی که در ابتدای  سال 2018 
داشــت، به روزهای خوب خود بازگشته و از سوی دیگر 

متخصص لیگ قهرمانان اروپا محسوب می شود. 

شهروند| المپیاد فرهنگی ورزشــی بانــوان کارگر 
برای نخســتین بار در کشــور، در هفتــه زن 15 تا 17 
اسفندماه سال جاری با همکاری خانه کارگر و فدراسیون 
ورزش کارگری و در اســتان کرمان به میزبانی اداره کل 

کار، تعاون و رفاه اجتماعی برگزار می شود. 
جلودارزاده: ورزش نکردن زنان را به فقر 

حرکتی می برد
مراسم افتتاحیه نخستین المپیاد ورزشی زنان کارگر 
روز گذشته با حضور امیرحســینی رئیس فدراسیون 
ورزش های کارگری و ســهیلا جلــودارزاده، نماینده 
مجلس شورای اسلامی برگزار شــد. جلودارزاده در این 
مراسم گفت: »هدف از برگزاری این المپیاد گوشزد کردن 
ضرورت بالا بردن سلامت جامعه زنان کارگر است. حتما 
می دانیــد از حقوق هر کارگری، مبلغــی به عنوان حق 
ورزش کسر می شــود. زنان کارگر به جز یک جشنواره 
ورزشی که حدود 20 سال قبل برگزار شد و بین المللی 
هم بود، هیچ برنامه دیگری به این شــکل نداشتند. در 
صورت ورزش نکردن ممکن است زنان دچار فقر حرکتی 
شوند. برگزاری چنین مســابقاتی نقش پیشگیری در 
چنین اتفاقاتی را دارد و همچنین یک هشدار و دعوت از 
مسئولان است تا به سلامت زنان و خانواده ها توجه داشته 

باشند.« وی افزود: »می دانید یکی از بزرگترین معضلات 
جامعه امروز، فرهنگ کار است. همه دوست دارند یک 

کار پشت میز نشینی داشته باشند.« 
حسینی: هدف توسعه ورزش سلامت محور است

همچنین امیر حســینی، رئیس فدراسیون ورزش 
کارگری در ادامه این نشســت اظهار داشــت: »هدف 
فدراسیون ورزش کارگری توسعه ورزش سلامت محور 
در جامعه کار و تلاش است. تا امروز ما 48 رویداد ورزشی 
را در سطح ملی برگزار و همچنین 6 رویداد بین المللی 
را میزبانی کردیم. جمعه هفته آینده نیز هفتمین رویداد 
بین المللی برگزار می شود. از مجموع این رویدادها 4028 
نفر کارگر در مسابقات مختلف حضور داشتند که حدود 
15 درصد از شــرکت کنندگان را تا امروز زنان تشکیل 
می دهند. ما پیش بینی می کنیم که این آمار طی روزهای 
آینده به 25 درصد برســد. حضور ورزشکاران کارگر در 
عرصه های بین المللی باعث به دست آمدن 150مدال 
در سال جاری شده است. « این مســابقات در 4 رشته 
تنیس روی میز، شنا، پتانگ و دارت برگزار می شود که 
به زمینه های پرورش روحی و فکری توجه دارد. حدود 
200 ورزشکار از اکثر استان های کشور در این رقابت ها 

حاضر هستند.

سرمربی امید پیکان: یک بار هم از ما تست دوپینگ نگرفتند

خانواده ها فرزندانشان را به مدارس فوتبال نفرستند
سرمربی امید سایپا: مدارس فوتبال به مردم خیانت می کنند

دلال ها فوتبال پایه را  اداره می کنند

دور برگشت یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا امشب آغاز می شود

پاریس در اندیشه قهرمان کُشی
برگزاری نخستین المپیاد در 4 رشته ورزشی

زنان کارگر وارد گود می شوند

شهروند| فوتبال پایه در ایران را با فاکتورهایی چون بی توجهی،  فساد مالی،  رسوایی اخلاقی، عدم برنامه ریزی 
و ضعف امکانات و آموزش می توانیم تعریف کنیم. دلیل اصلی بسیاری از عقب ماندگی های فوتبال ایران البته 
همین فوتبال پایه است و کارهایی که باید در آن انجام شود و نمی شود. به بهانه معضلات فوتبال پایه  با سرمربیان 
تیم های پیکان و سایپا که در لیگ برتر امید های کشور به مقام قهرمانی و نایب قهرمانی رسیدند گفت وگو کردیم. 

آنها به صورتی خلاصه از بزرگترین مشکلات موجود حرف زدند.


